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- Dlaczego podnosimy? Jaka by-
aby ró nica w bezwzgl dnych war-
to ciach, gdyby podatki pozosta y 
bez zmian?

- Czy tak  propozycj  zyskamy 
w oczach  rm transportowych i w ród 
naszych mieszka ców?

- Wcale nie jest powiedziane, 
e podwy szenie stawek przyniesie 

zysk

- Poniewa  wniosek przeszed , 
teraz trzeba g osowa  nad uchwa-

 zawieraj c  stawki z ubieg ego 
roku

A w drugiej kolejno-
ci nad tegoroczn .

- Nie ma podstaw, by nadal by y 
dwie uchwa y

Rada Miejska zdecydowa a na 
sesji, e w tej uchwale ma by  zmia-
na, wi c jest to decyzja ostateczna.

- Ale zmiany s  jasne 

- Jest to przede wszystkim nie-
zgodne z prawem

bo 
uchwa a, nad któr  si  g osuje, musi 
by  w formie pisemnej i trzeba j  
przygotowa . 

- Przyjmowali my porz dek ob-
rad, w którym by o g osowanie nad t  
uchwa , wi c pani przewodnicz ca 
nie mo e sobie powiedzie  ad-hoc - 
przenosimy

- Nie ma w tpliwo ci, e do  nan-
sowanie jest potrzebne, natomiast 
chodzi o rzeczywist  ocen  sytuacji 
w spó ce Nie 
mo na mydli  oczu, e do  nansuje-
my jakie  w z y.

- Radzie nale y si  jasna infor-
macja na temat dzia ania naszych 
spó ek, by wiedzie , na co dajemy 
pieni dze. 

- Czy prawd  jest, e pracownicy 
zostali pozbawieni zasiadania w ra-
dzie nadzorczej?

- I tak „w ród serdecznych przy-
jació  psy zaj ca zjad y” - pochylamy 
si , doceniamy, a dzia a  nie ma 

- To wykracza poza kompetencje 
burmistrza jako organu wykonaw-
czego. Nie dotyczy to savoir-vivre’u, 
bo w dyskusji mo e si  zdarzy  ja-
kie  niepotrzebne s owo, lecz nie 
o to chodzi. Burmistrz nie ma prawa 
pod adnym wzgl dem recenzowa  
wypowiedzi radnych. Radni, wbrew 
pozorom, nie s  podw adnymi bur-
mistrza

- Do wszystkich mam pro b  - 
zwracajmy uwag  na to, co mówi-
my, bo jeste my reprezentantami 
mieszka ców

K. Juszczak

- My l , e w przysz o ci dzisiejsze podpisanie 
listów intencyjnych b dzie wspominane jako ten mo-
ment, który otworzy  nam nowe pola do dzia ania, je li 
chodzi o  nansowanie ró nych inwestycji, ale przede 
wszystkim tych, które wi  nas z regionem 

- Cieszy mnie, e w ko cu ta idea integracji si  
przebi a i e b dziemy mogli niejako przynale e  i sfor-

malizowa  pewne funkcjonalne powi zania, które po 
prostu istniej  - - Cieszy mnie, e wszyst-
kie gminy - cznie z powiatem - chc  do tego przy-
st pi . Bezwzgl dnie jest nam potrzebna integracja. 
I to jeszcze taka integracja, która b dzie wzajemnie 
korzystna 

- Wydaje mi si , e taka inicjatywa jest nam potrzeb-
na 

 Zauwa yli my, e graniczne 
gminy aglomeracji kaliskiej zaczynaj  rozwija  si  
szybciej, e jest tam nieco wi cej inwestycji. Ponadto 
jest to skumulowany potencja  w postaci 360 tysi cy 
mieszka ców 24 gmin z 3 powiatów.
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